
NOTICE   通告

設施管理處
Facilities Management Office

查詢電話 For enquiry please contact : 2804 8566  

Parking Unavailable on 30 Aug 2025 (Sat)

Please be informed that parking in the Main Building and Research Complex will be unavailable on 
30 August 2025 (Saturday) due to the Memorial Service for Dr. Henry Hu, our founding president. The 
event will take place on campus, and preparations will require full use of parking facilities to 
accommodate guests and logistical arrangements.

To ensure smooth operations, please refrain from parking on campus on that day. Alternative 
transportation arrangements are encouraged where possible. Thank you for your cooperation.

Facility Management Office
Hong Kong Shue Yan University

有關2025年8月30日（星期六）校內停車場暫停使用事宜

致：全體師生

茲因本校將於2025年8月30日（星期六）為創校校監胡鴻烈博士舉行追思會，屆時教學大樓停車場及研究院綜合
大樓停車場將暫停開放予教職員使用，以配合活動籌備及接待來賓之需要。

為確保活動順利進行，敬請各教職員當日避免駕車返校，並盡量使用其他交通工具。多謝合作。

香港樹仁大學
設施管理處謹啟


